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Boerenbond weerlegt kritiek Dua op groei
veestapel
nieuws

"De nitraatnormvorig werd vorig jaar nog in 42 à 45 procent van de meetpunten
overschreden en toch kunnen boeren hun veestapel opnieuw uitbreiden, wat de
nitraatproductie nog verder zal doen toenemen", aldus Groen!-parlementslid Vera Dua.
"Onjuist", reageert Boerenbond-woordvoerster Vangeenberghe. "Uitbreiding is slechts
mogelijk op voorwaarde de betrokken landbouwers ook voldaan hebben aan hun
mestverwerkingsplicht en een kwart van de aangevraagde uitbreiding uit eigen mest
verwerkt hebben. Dat beseffen ze maar al te goed".
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Na alle maatregelen van de overheid tegen het mestoverschot en de daaruit volgende zware
milieuverontreiniging, is de veestapel de voorbije jaren gekrompen en het mestoverschot gedaald.
Toch werd de nitraatnormvorig jaar nog in 42 à 45 procent van de meetpunten overschreden. Sinds 1
januari 2008 kunnen bedrijven echter opnieuw vergunningen aanvragen voor de uitbreiding van de
veestapel.
"Cijfers van de deputaties per provincie tonen dat de eerste vijf maanden van dit jaar vergunningen
werden uitgereikt voor een behoorlijke uitbreiding van de Vlaamse veestapel: 680.654 stuks
pluimvee, 66.410 varkens en 10.374 runderen", zegt Vlaams volksvertegenwoordiger Vera Dua
(Groen!). "De extra mestproductie ten gevolge van de vergunningen betekent een toename van de
nitraatproductie met 2,8 miljoen kilo of een stijging met 1,8 procent. De fosfaatproductie zou
toenemen met 1,4 miljoen kilo of een stijging van 2,3 procent".
"Niet correct", reageert Boerenbond-woordvoerster Anne-Marie Vangeenberghe in het VRT-
journaal. "De betrokken landbouwers beseffen heel goed dat ze eerst moeten voldaan hebben aan
hun mestverwerkingsplicht en een kwart van de aangevraagde uitbreiding uit eigen mest verwerkt
hebben". Bovendien is het zo dat uitbreiding slechts mogelijk is op voorwaarde dat er in het Vlaams
Gewest 13 miljoen kilogram stikstof aan mest verwerkt wordt. De behandeling van aanvragen kan
pas gebeuren als de Mestbank alle aangiftegegevens van 2007 verwerkt heeft en het
uitvoeringsbesluit mestverwerking goedgekeurd is.
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Eerder al reageerde ook Vlaams minister Hilde Crevits(CD&V) op een schriftelijke vraag van Dua
hierover in dezelfde zin. De behandeling van de aanvragen gebeurt volgens de minister wellicht pas
in het najaar. De Mestbank heeft dit jaar al een kleine 50 aanvragen ontvangen van veeteeltbedrijven
die willen uitbreiden. Uitbreiding van veeteeltbedrijven is vanaf dit jaar terug mogelijk in uitvoering
van het mestdecreet van 22 december 2006.(MP)
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